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 :וכחיםנ

 חברים:

 רה"ע ויו"ר הועדה המקומית -  מר יעקב פרץ

 רה"עסגן ומ"מ  -   טולדנו מימוןמר 

  חבר -   מר בן שלוש רועי

 חברה -  עו"ד מירב ברגר עטרה

 חבר -  עו"ד עמנואל סולומונוב

 חבר -   מר הרצל יהודה

 חבר -  מר אבני מתי

 חבר -  מר ברבי עופר

 סגן ומ"מ יו"ר ועדת משנה -   מר מועלם אברהם

 חבר -  ןמר אסולין ציו

 חבר -  מר גרינבלום אברהם

 חברה -  עו"ד עדנה ניקיטצ'נקי

 חבר -  מר קמר איגור

 מר צברי יורם

 נציגים:

 נציג המשטרה -   ליאור חןפקד 

 סגל:

 מהנדס העיר  -   מר שמעון דניאל

 אדריכלית הועדה -  גב' חגית חרותקה קובי 

 יועץ משפטי -  עו"ד יוסף סגל

 מזכירת הועדה -   גב' זהבה ברדוגו

 

 מועצה שמן המניין קרית אתאישיבת 

 (7.2012.22) זתשע" שבטב ו"כביום שני,  
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 על סדר היום:

 34בחלקה מחלקה ביטול רישום הערה על הפקעה  20170052בקשה מס'  .1

 .11017בגוש   

 .22.2.17אישור החלטות ועדת כספים מיום  .2

 

 אני שמח לפתוח את ישיבת מועצת העיר שמן המניין.   ר:”י. פרץ, יו

 

 34ביטול רישום הערה על הפקעה בחלקה מחלקה  20170052בקשה מס'  .1

 .11017בגוש 

, מסמכי 34חלקה  11017על סדר היום ביטול הפקעה בחלק מחלקה בגוש  ר:”י. פרץ, יו

ההסדר כפי שהעברנו לכם מצורפים בזאת, גם העירייה צריכה להיות 

מחויבת לתוכניות ולמסגרת ההפקעה שהכריזה. ועל כן זה כמעט אותו 

 דבר. אז מי בעד? פה אחד. 

ת לדרך בהתאם לתוכניההפקעה ביטול מועצת העיר מאשרת את  

 . 34חלקה  11017/ח, גוש 150כ/

 

 22.2.17אישור החלטות ועדת כספים מיום 

 :22.2.17ת ועדת כספים מיום ואישור החלט 2סעיף  ר:”י. פרץ, יו

לסכום של ₪ אלף  240הגדלת תב"ר נגישות אקוסטית חושית בסכום  

 . מימון מלא של משרד החינוך. 480

 .₪אלף  30בית ספר יבנה  

 .₪אלף  30ר בית ספר פינסק 

 ₪. אלף  30ירושלים בית ספר  

  .₪אלף  30בית ספר תמיר  

 ₪. אלף  30בית ספר הצבי ישראל  
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  .₪אלף  30גן סנונית הנגשת גן ללקויי שמיעה  

 ₪. אלף  60בית ספר שפרינצק הנגשת שתי כיתות ללקויי שמיעה  

הקמת גני ילדים באלונים לפי הפירוט הבא: עדכון תב"ר על הפחתת  

 1,826,494-ל₪ אלף  166-הגדלת ההפחתה ב₪  1,659,000משרד החינוך 

מיליון, סך  1,623-ל 376,494מיליון בהפחתה של  2וקרנות הרשות ₪ 

 השקעה במתקן השעשועים גני ילדים. ₪ מיליון  3,450הכול 

לאגודת ידידי מרכז רפואי זבולון ₪  1,000אישור תרומות שנתית על סך  

וכמובן אישור הצטרפות לשירות אינטרנט לצפיה בלבד בבנק דיסקונט, 

 זה גם כן. אז מישהו מבקש להתייחס? מי בעד? פה אחד. 

ם שאישרנו את ישיבת ועדת הכספים וזהו, הישיבה נעולה. אני מודה לכול 

 תודה רבה.אני מודה לכולם. 

 

 הישיבה נעולה

 


